

溫度帶 (L)時間帶 mins -200 1-60

記憶烹調功能







按操作(8種預設)

















產品保用

- ·本產品自購買日起保用一年,並不包括因不適當使用、意外 或人為所所導致之損壞。
- ·請保留有關貨品發票以獲免費保養。任何更正或缺少發票將 列作無效。
- · 此服務只適用於香港。

WARRANTY

- · This product is guaranteed for 1-year warranty service from the date of purchase. It would not cover any damage caused by acci dents or inappropriate uses.
- Please show this page and corresponding invoice to get the free warranty service. Any correction or missing invoice would be treated as invalid.
- This service is valid for Hong Kong only.

條款與條件

- · 此保養需由購買日起一年內在服務中心授予客戶,並符合下 列條款和條件。
- · 客人需出示發票及保養證, 才可享有保養服務。
- 保修不適用於以下情況:
 - 1) 如已被本公司以外人仕修理或更改過。
 - 2) 如損壞或缺陷是由於誤用、疏忽、濫用、錯誤的電源 輸入、事故、自然災害或不按説明手冊使用造成的。

TERMS & CONDITIONS

- · This warranty shall be granted in the service center to customerr within one year from purchase date and subject to the terms and condition listed below.
- Customer is required to retain to retain this form and present to our Service Center for service.
- · The warranty is not applicable to the following conditions:
 - 1) If the unit has been repaired or altered by persons other than our technicians.
 - 2) If the damage or defect is caused by misuse, negligence, abuse, wrong power input, accident, natural calamity or use not according to the instruction manual.

產品查詢及客戶服務熱線 : 2815 1883 CUSTOMER SERVICE CENTER : 2815 1883

地 址:香港九龍官塘偉業街171號偉業工業大廈2字樓(需致電預約)

2/F, Wai Yip Ind. Bldg., 171 Wai Yip Street, Kwun Tong, Hong Kong (Reservation Required)

電 郵: cs@goonglobal.com





產品保用

- ·本產品自購買日起保用一年,並不包括因不適當使用、意外或人為所 所導致之損壞。
- ·請保留有關貨品發票以獲免費保養。任何更正或缺少發票將列作無效。
- ·此服務只適用於香港。

WARRANTY

- This product is guaranteed for 1-year warranty service from the date of purchase.
 It would not cover any damage caused by accidents or inappropriate uses.
- Please show this page and corresponding invoice to get the free warranty service.
 Any correction or missing invoice would be treated as invalid.
- · This service is valid for Hong Kong only.

條款與條件

- ·本保證購買日起一年內在服務中心授予客戶,並符合下列條款和條件。
- ·客人需出示發票及保養證,才可享有保養服務。
- ·保修不適用於以下情況:
 - 1) 如已被本公司以外人仕修理或更改過。
 - 2) 如損壞或缺陷是由於誤用、疏忽、濫用、錯誤的電源輸入、事故、自然災害或不按説明手冊使用造成的。

TERMS & CONDITIONS

- This warranty shall be granted in the service center to customerr within one year from purchase date and subject to the terms and condition listed below.
- · Customer is required to retain to retain this form and present to our Service Center for service.
- \cdot The warranty is not applicable to the following conditions :
 - 1) If the unit has been repaired or altered by persons other than our technicians.
 - 2) If the damage or defect is caused by misuse, negligence, abuse, wrong power input, accident, natural calamity or use not according to the instruction manual.

產品查詢及客戶服務熱線 : 2815 1883 CUSTOMER SERVICE CENTER : 2815 1883

地 址:香港九龍官塘偉業街171號偉業工業大廈2字樓(需致電預約)

2/F, Wai Yip Ind. Bldg., 171 Wai Yip Street, Kwun Tong, Hong Kong (Reservation Required)

電 郵:cs@goonglobal.com





在米芝蓮

SOUS VIDE

慢煮棒slim & seamless

分失敗5星級煮食 *****

產品保用

- ·本產品自購買日起保用一年,並不包括因不適當使用、意外或人為所所導致之損壞。
- · 請保留有關貨品發票以獲免費保養。任何更正或缺少發票將列作無效。
- · 此服務只適用於香港。

WARRANTY

- This product is guaranteed for 1-year warranty service from the date of purchase. It would not cover any damage caused by accidents or inappropriate uses.
- Please show this page and corresponding invoice to get the free warranty service. Any correction or missing invoice would be treated as invalid.
- This service is valid for Hong Kong only.

條款與條件

- ·本保證購買日起一年內在服務中心授予客戶,並符合下列條款和條件。
- · 客人需出示發票及保養證, 才可享有保養服務。
- · 保修不適用於以下情況:
 - 1) 如已被本公司以外人仕修理或更改過。
 - 2) 如損壞或缺陷是由於誤用、疏忽、濫用、錯誤的電源輸入、事故、自然災害或不按説明手冊 使用造成的。

TERMS & CONDITIONS

- This warranty shall be granted in the service center to customerr within one year from purchase date and subject to the terms and condition listed below.
- · Customer is required to retain to retain this form and present to our Service Center for service.
- · The warranty is not applicable to the following conditions :
 - 1) If the unit has been repaired or altered by persons other than our technicians.
 - 2) If the damage or defect is caused by misuse, negligence, abuse, wrong power input, accident, natural calamity or use not according to the instruction manual.

產品查詢及客戶服務熱線 : 2815 1883 CUSTOMER SERVICE CENTER : 2815 1883

地 址:香港九龍官塘偉業街171號偉業工業大廈2字樓(需致電預約)

2/F, Wai Yip Ind. Bldg., 171 Wai Yip Street, Kwun Tong, Hong Kong (Reservation Required)

電 郵:cs@goonglobal.com





TASTE